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Abstract (en)
The invention relates to a button-head anchor for anchor rails of stainless steel for structural engineering, comprising a head, a shank and a foot,
which serves for upset-joining to the anchor-rail back. To create a button-head anchor for anchor rails of stainless steel which requires only low
material and production costs and whose foot projecting into the inner space of the anchor rail nevertheless does not rust, provision is made
according to the invention for the head 2 and the shank 1, 3 to be formed from general-purpose structural steel and the foot 4 from stainless steel,
and for the foot 4 to be firmly joined to the shank 1, 3 by welding. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Stauchanker für Ankerschienen aus nichtrostendem Stahl für die Bautechnik, aus einem Kopf, einem Schaft
und einem Fuß, der zur Stauchverbindung mit dem Ankerschienenrücken dient. Um einen Stauchanker für Ankerschienen aus nichtrostendem Stahl
zu schaffen, der nur geringe Material- und Herstellkosten benötigt und dessen in den Innenraum der Ankerschiene ragender Fuß dennoch nicht
rostet, ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß der Kopf 2 und der Schaft 1,3 aus allgemeinem Baustahl und der Fuß 4 aus nichtrostendem Stahl
gebildet sind und daß der Fuß 4 mit dem Schaft 1,3 durch Verschweißen fest verbunden ist.
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